
 
 
 
Verslag Contactbijeenkomst dinsdag 17 juni 2025 bij ‘Tuinderij De Es’, Haaren 
 
Aanwezig: zie bijgaande lijst met aan- en afwezigen 
 
 
Nadat iedereen een plekje gevonden heeft in de ontvangstruimte, richt voorzitter  
Wil Jaegers zich tot de aanwezigen. Heel graag heeft het bestuur de uitnodiging van 
Bart Pijnenburg aangenomen om deze bijeenkomst op zijn locatie te laten 
plaatsvinden. Het is ook een vorm om samenwerking te bewerkstelligen. 
 
Voorzitter verwijst naar het verslag van de Themabijeenkomst van 13 mei jl dat 
eenieder inmiddels ontvangen heeft. En vanaf nu zullen deze verslagen en die van 
de Contactbijeenkomsten op de onze website geplaatst worden. 
 
Hij memoreert opnieuw naar de grote veranderingen die op ons afkomen. De 
samenwerking tussen de leden van onze organisatie is prima. Maar ook veel niet 
leden zijn van groot belang. Mensen moeten vaak lang wachten voor behandeling of 
plaatsing elders. Wie neemt dan tussentijds de zorg over. De mantelzorg kan dit niet 
alleen oplossen. Er komt steeds meer druk te staan op de schouders van de 
vrijwilligers. Onze volgende Themabijeenkomst, 23 september, zal in het teken staan 
van het versterken van ‘samenwerken informele en formele zorg’. Er ontstaat 
spanning tussen vrijwilligers en informele zorg.  
 
In het voorjaar van 2026, wanneer de VHVO 25 jaar bestaat, zal breder aandacht 
besteed worden aan dit thema. Het is zaak om de meer formele zorg erbij te 
betrekken. 
 
Voorzitter noemt Yvonne Petit die aangegeven heeft te willen participeren in het 
Bestuur. Zij is voormalig eigenaar van WYzorg. Vandaag moet zij nog verstek laten 
gaan vanwege vakantie. Helaas is Moniek Verhof nog niet in staat volledig te 
participeren. 
 
Vandaag ligt het accent op Tuinderij De Es en hiermee geeft hij het woord aan  
Bart Pijnenburg. 
 



Bart heet ons welkom op deze bijzondere plek. Tot 1981 vormde de villa de spirtuele 
woongemeenschap De Lightbergh. In 2001 is gestart met zorgactiviteiten op de 
tuinderij wat later geleid heeft tot de huidige zorgboerderij. Ben Eskens startte met de 
teelt van biologische groenten en Anna Jooss startte de zorgtaak in 2001. In 2012 
heeft Ben Eskens de tuinderij overgedragen aan Bart Pijnenburg en Daniëlla de 
Winter. Bart verwijst nog naar het boek ‘Een tuin waar mensen groeien’, dat de 
geschiedenis van de tuinderij beschrijft en dat uitgegeven werd bij het 40-jarig 
jubileum. 
In 2016 is de Tuinkamer gebouwd voor de zorg voor de ouderen en mensen met 
beginnende dementie, maximaal 10 personen. Het begeleidingsteam bestaat uit 1 
professional, 2 vrijwilligers en een kok. Hierdoor kan maatwerk geleverd worden. 
Inmiddels zijn we van 4 naar 5 dagen gegaan. Hij benadrukt dat een netwerk met 
dementie consulenten superbelangrijk is.  
Daarnaast biedt de Tuinderij ook opvang voor mensen met psychosociale en/of 
psychiatrische problemen. Voor deze personen is er meestal geen verwijzing maar 
men vindt meestal zelf de weg naar de Tuinderij. Voor hen is gedurende 3 dagen per 
week opvang. 
Inmiddels is ook een winkel toegevoegd waar de naast de biologische groenten ook 
andere biologische producten verkocht worden. 
We hebben een breed pakket aan activiteiten. We bieden mensen een leuke dag, 
elke dag een warme maaltijd en veel bewegen.  
We hebben veel geïnvesteerd in het kwaliteitssysteem en professionalisering. We 
hebben het kwaliteitskeurmerk van de Federatie Landbouw en Zorg.  
Op de vraag ‘hoe is het perspectief en ‘hoe is jullie positie’, antwoordt Bart dat zij al 
op zoek zijn naar een opvolger, alhoewel hij nu pas 61 jaar is. Hij ziet nog veel 
mogelijkheden op gebied van zorg en landbouw. In deze 12 jaar is de zorgvraag 
toegenomen. Verschillende van de gebouwen kunnen verhuurd worden. 
Een van de aanwezige is betrokken bij enkele psychiatrische patiënten die vanuit het 
ziekenhuis elders geplaatst moeten worden. Dan komt de transferverpleegkundige in 
beeld. Dat was een eyeopener voor Bart.  
‘Is er nog iets over van het ‘spirituele’? Er wordt nog spiritueel gewerkt: zijn vrouw 
Daniëlla is yogadocente. 
Doordat er steeds meer vragen komen stelt Bart voor met de Rondleiding te 
beginnen. 
 
Na de rondleiding kwamen we weer terug in de ontvangstruimte. Bart benadrukt 
nogmaals dat hij het fijn vond om ons te ontvangen. Was blij met al onze vragen en 
suggesties.  



Hij vermeldt ook nog dat bij de bouw van deze ruimte het accent gelegd is op 
duurzaamheid. Er is een danstherapeute en er wordt veel bewogen. Daarom is ook 
deze ruimte gecreëerd. 
Ook is er een opening gemaakt met de Voedselbank. 
 
De suggestie wordt gedaan om de Rotaryclub uit te nodigen voor bekendheid en een 
aanzet voor een geldelijke bijdrage. Ook wordt nog Ontmoeting in Beweging 
genoemd. 
Tot slot is het nog tijd voor het uitdelen van de gids ‘Zomerontmoetingen’. Dat is vorig 
jaar een groot succes gebleken.  
 
Sjan Habraken laat weten dat dit voor haar de laatste bijeenkomst was. Zij verlaat 
Blauwe Maan en heeft Luna Rooijmans hierbij geïntroduceerd. 
 
Voorzitter dank Bart en de aanwezigen en brengt de volgende Themabijeenkomst,  
23 september, in herinnering. 
 
 
 
 
 


